
DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 
 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE – LØRDAG 2. JULI 2016 

Kl 16:00 ved kioskhytta 
 

Til behandling: 
 
1) Konstituering 

a) Godkjenning av de fremmøte medlemmene. 
b) Valg av møtesekretær. 
c) Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
d) Spørsmål om møtets lovlige innkalling. 

2) Styremøter / annen aktivitet 
3) Kioskhytta 
4) Båthavn 
5) Økonomi 
6) Diverse 
7) Innkomne forslag 
8) Valg:  

a) Kasserer 
b) Visebåthavnsjef  
c) Styremedlem  
d) Revisor 

9) Eventuelt 

VELKOMMEN! 
  



 

ÅRSBERETNING FOR DRIFTSÅRET 2015/2016 
 

 
 

1. STYRETS SAMMENSETNING, REVISOR OG VALGKOMITEEN. 
 

Leder   Ole Morten Merli  Valgt 2015, på valg i 2017 
Kasserer  Roger Olavesen  Valgt 2014, på valg i 2016 
Sekretær  Christian Stenberg  Valgt 2015, på valg i 2017 
Båthavnsjef  Egil O. Eriksen  Valgt 2015, på valg i 2017 
Visebåthavnsjef Egil Berg Olsen  Valgt 2014, på valg i 2016 
Styremedlem  Bjørn Olsen   Valgt 2014, på valg i 2016 
 
Revisor  Øystein Magnussen  Valgt 2014, på valg i 2016 
 
Valgkomité  Jon Atle Sagabraaten  På valg i 2016 
    Einar Eide Fredriksen  Valgt 2015, på valg i 2017 
  

 
2. STYREMØTER OG ANNEN STYREAKTIVITET. 
 

Styret har avholdt i alt seks styremøter fordelt over driftsåret. Styret har hatt kontakt 
med Fredrikstad kommune og Forsvarsbygg om vann og avløp. Styret har hatt kontakt 
med kommunen angående vedlikehold av stranda og oppgradering av det offentlige 
toalettet. Kommunen har besluttet at toalettet skal tilkobles DOVAs vann og 
avløpsløsning. Kommunen avventer busjettmessig mulighet til dette, men planlegger 
gjennomføring senest 2018.  
 

 
3. KIOSK/KIOSKHYTTA 

 
Det har vært foretatt betydelige vedlikeholdsarbeider på kioskhytta.  
Det er lagt inn vann og avløp. 
Kiosken er ledig for utleie og det har vært rettet henvendelser til aktuelle drivere. 
Situasjonen er foreløpig uavklart men prioriteres.   
 

 
4.       BÅTHAVNA 
 

Følgende vedlikeholdsarbeid har blitt utført i båthavna: 
• Fortsatt med å bytte ut treverk på bryggene og reparasjoner etter vinteren. 
• Badeflåten var sterkt angrepet av pælemark og ramlet fra hverandre da den ble 

tatt opp. Flåten er reparert og satt ut igjen.   
• Det er satt ut to gjestebøyer. 

 



Noen medlemmer har rettet henvendelser til styret vedrørende stein og grunner på 
båtplasser. Styret har hatt befaringer og vurderer om det finnes løsninger på dette. Vi 
har foreløpig ikke hatt kapasitet til å prioritere dette. 
 
Det oppfordres til de av dere som har båtplasser til utleie om å ta kontakt med 
båthavnsjef Egil Eriksen på tlf: 932 21 090 / 69 33 13 56. 
 
Vi minner om at alle medlemmer må ta inn trapper og tauverk ved sesongslutt, ellers 
blir de fjernet før vinteren. Alle trapper må ha tilstrekkelig understøttelse.  
 
Vi besørger selv vakthold i egen havn med egne medlemmer iht utsendt liste. En 
campingvogn fungerer som vaktbod. Oppmøtetid for båthavnvakter er kl 22:00. Styret 
minner om årsmøtevedtak fra 2013: 
 

Styret sender ut vaktliste per post sammen med årsbrevet, samt at alle blir 
kontaktet per SMS ca 7 dager før oppsatt vakt. Gebyr for ikke å møte til vakt 
når man gir beskjed om dette på forhånd er p.t. kr 900. I de tilfeller der 
medlemmer unnlater å gi beskjed, har styret innført et ekstra straffegebyr på kr 
1.000, altså totalt kr 1.900 for ikke å møte til vakt OG ikke gir beskjed. 
 

5. ØKONOMI         
 

Økonomien pr. 31.12.15 er under kontroll, vi har en sunn økonomi. Forutsetningen om 
fortsatt drift er til stede. Det har vært store utgifteer i år.  
Hovedutgiftene knytter seg til drifts- og vedlikeholdsutgifter på båthavna, samt utgifter 
til renovasjon.  
For 2016 står vellet foran investeringer i: 

• Fremføring av vann/avløp til kioskhytta, og kostnader med å legge dette inn. 
• Asfaltering/utbedring av veien og dekket ved krana i havnen. 
• Utbedringer på redskapsbua.   

   
Saldo pr. 24.06.2016 ca kr 140 000.  

  
 

6. DIVERSE 
 

 
Dugnader: 
Hittil i år har det vært arrangert dugnad lørdag 11. juni, og det vil bli arrangert en ny 
dugnad mandag 11. juli kl 16:00, oppmøte i båthavna.  
Styret oppfordrer flere medlemmer enn den faste dugnadsgjengen til å møte opp!  
 
Trefellingskommité: 
Årsmøtet 2015 oppnevnte Liv Selmer og Wenchhe Birkeland som trefellingskomité. 
Komitéen gjorde et godt arbeid med å innhente tillatelse til felling fra Forvaret i 
området rundt parkeringsplassen. Det ble også foretatt blinking av trær i dette området.  
 
Etter behandling i styret ble det klart at komiteens mandat har vært uklart. DVB må ha 
en mer helhetlig tilnærming til problemstillingen, hvilket innebærer vurdering av trær 
langs hele Dypekloveien, og kontakt med grunneiere i anledning nødvendig felling. 



Post: 
Etter at Kiwi Møklegård ble nedlagt har det vært rettet henvendele til Kiwi Vestkilen 
og posten for å underøke om tilsvarende arrangement kunne opprettholdees i den nye 
butikken. Posten og Kiwi går inn for dette, og de som øsker å omadressere sin post i 
sommerferien kan adressere denne til  
 

c/o Kiwi Vestkilen,  
1621 Gressvik.  

 
 

7. INNKOMNE FORSLAG 
 

Det er anmeldt at det vil komme et forslag om en mer permanent løsning på 
postlevering som innebærer etabering av postkassestativ. Forslaget vil være ledsaget 
av beskrivelse og priosoverslag. Forslaget er ikke kommet styret i hende før 
årsberetningen ble publisert. Det vil redegjøres for forslaget under årsmøtet.   
 
 

8. HENVENDELSER TIL STYRET 
 

Styret har mottatt henvendelser fra flere av vellets medlemmer vedrørende eierskifte, 
båtplasser, båthavnvakter, samt vann og avløp til hyttene. Vellets e-postadresse 
er post@djupeklo-vel.org  
 
 
  

Djupeklo, 24. juni 2016 
 

Styret 
 

Ole Morten Merli  Roger Olavesen  Christian Stenberg 
 

Egil O. Eriksen   Egil Berg Olsen  Bjørn Olsen 
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